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电子信息产品污染控制标识要求(SJ/T11364:2006) 第6.2 条款
中华人民共和国信息产业部第39号令，电子信息产品污染控制管理办法

生产商 产品型号

Gilson, Inc. 
3000 Parmenter Street 
PO Box 620027 
Middleton, WI 53562-0027 USA

VERITY® 1741 UV-VIS Detector

中华人民共和国电子信息产品污染控制管理办法

自我声明

产品中有毒或有害物质或元素的名称及含量

有毒有害物质或元素

部件名称
铅
(Pb)

汞
 (Hg)

镉
 (Cd)

六价铬
(CrVI)

多溴联苯
(PBB)

多溴二苯醚
(PBDE)

底盘 O O O O O O

马达 O O O O O O

电子器件 O O O O O O

束线器 O O O O O O

配件 O O O O O O

包装 O O O O O O

O: 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在SJ/T11363-2006标准规定的限量要求以下。

X: 表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出SJ/T11363-2006标准规定的限量要求。
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Clause 6.2 of Marking for Control of Pollution 
Caused by Electronic Information Products  
(SJ/T11364: 2006)
for Measures for the Administration on Pollution Control of Electronic Information Products No. 39, 
Order of the Ministry of Information Industry of the People’s Republic of China

Manufacturer Model Name

Gilson, Inc. 
3000 Parmenter Street 
PO Box 620027 
Middleton, WI 53562-0027 USA

VERITY® 1741 UV-VIS Detector

Self Declaration
The Measures for the Administration on Pollution Control of Electronic Information Products, 

The People’s Republic of China

Marking for Names and Contents of Toxic or Hazardous Substances or Elements

Toxic or Hazardous Substances and Elements

Description Lead  
(Pb)

Mercury  
(Hg)

Cadmium  
(Cd)

Hexavalent 
Chromium 

(CrVI)

Polybrominated 
biphenyls

(PBB)

Polybrominated 
diphenyl ethers

(PBDE)

Chassis O O O O O O

Motors O O O O O O

Electronics O O O O O O

Wire Harness O O O O O O

Accessories O O O O O O

Packaging O O O O O O

O: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement in 
SJ/T11363-2006.

X: Indicates that this toxic or hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit 
requirement in SJ/T11363-2006
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